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Protokoll från stadsdelsnämndens pensionärsråds sammanträde 2006-02-06 
 
Justeras 2006-02-08 
 
 
 
………………………………… ………………………………….. 
Sven Ingvar Larsson  Ingrid Stockman  
 
Närvarande ledamöter  
  SPF Sven-Ingvar Larsson 
  SPF Clas Hagwall 
  SPF Margareta Thörnblom 
  PRO Ingrid Stockman 
 
Närvarande ersättare SPF Yvonne Wendt 
  SPF Ulla Löfberg 
  SPF Carl-Johan Ihrfors 
  PRO Anita Lundin 
   
 
Föredragande tjänstemän: Marianne Snell, Ann-Christine Thelander, Kärstin Trotzig samt 
Kerstin Sandström från ekonomienheten. Lina Björnsdotter och Anna Goude, praktikanter 
från Sköndal, deltog under hela sammanträdet. 
 
§ 1. Val av protokolljusterare 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd beslutar att utse Sven Ingvar Larsson och Ingrid Stockman 
att justera dagens protokoll. 
 
§ 2.  Tid för protokolljustering 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd beslutar att protokollet ska justeras den 8:e februari 2006 
kl. 8.00.  
 
§ 3. Föregående sammanträdesprotokoll 
Vid genomgång av föregående protokoll från 2006-01-16 noteras att Margareta Thörnblom 
var närvarande vid mötet, men dock ej antecknats på protokollet. Rådet noterar också att en 
politiker deltog vid mötet på Dianagården 2005-11-22, en rättelse från föregående protokoll. 
Härmed beslutar pensionärsrådet att lägga protokollet från 2006-01-16 till handlingarna. 
 
§ 4 Kvalitetsprojektet KLEO 
Kärstin Trotzig informerade om arbetet med framtagandet av ett kvalitetssystem inom 
äldreomsorgen. En viktig del i projektet handlar om att arbeta fram en gemensam värdegrund. 
Projektgruppen tar hjälp av en referensgrupp där bland annat Clas Hagwall och Jutta 
Askergren ingår. Projektet startade 2006-01-27 och beräknas vara klart 2007-03-31. 
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§ 5. Rapport från äldreboendena 

• Vid ett informationsmöte på Linnégården gav Attendo Care ett positivt intryck. Dock 
var en del anhöriga oroliga då det var nöjda med Aleris och anser kontinuiteten vara 
viktigt.  

• Anna-Karin Sandén kontaktar Ulla Löfberg vad gäller samarbete med hemtjänsten.  
 
§ 6. Information från KPR  
Ordföranden rapporterade från KPR. KPR efterlyser regler i stadsdelarna för brukarråd, vilket 
Östermalms Stadsdelsnämnd har.  
 
§ 7. Kvalitetsarbete 
Se KLEO – projektet. 
 
§ 8. Verksamhetsberättelse 
Kerstin Sandström informerade om de ekonomiska förutsättningarna i stadsdelen samt 
besvarade frågor från pensionärsrådet. Äldreomsorgen har i år redovisat ett överskott på 8,1 
Mkr. 
 
Verksamhetsberättelse för Östermalms Pensionärsråd 2005 godkändes och undertecknades.   
 
§ 9. Vaktmästarservice till pensionärer 
Pensionärsrådet ställer sig bakom tjänsteutlåtandet, med reservation för vissa frågor såsom 
vad ”uppsökande verksamhet” innebär och vad som för övrigt kan ingå i servicen. 
Konstaterades bland annat att enbart exempel på inomhustjänster redovisats. 
Vaktmästarservice förväntas starta under våren och mer detaljerad information kommer att 
utformas och presenteras framöver.  
 
§ 10. Remiss om tävling om bästa maten i trevligaste miljön på stadens äldreboenden 
Dokumentet delas ut.  
 
§ 11. Anmälan: Ändring av priser inom särskilda boendeformer 
Pensionärsrådet diskuterar hyressättningssystem och dess konsekvenser. Rådet beslutar att 
bjuda in Lena Fendert att delta på ett pensionärsråd och bland annat redovisa hur fördelningen 
ser ut mellan olika intressenter och hur nya regler är utformade.  
 
§ 12. Övriga frågor 

• Pensionärsrådet efterlyser en tid för hearing med politikerna i Stadsdelsnämnden. 
Förvaltningen undersöker detta och informationen kommer även att publiceras i 
Östermalmsnytt.  

 
• Inbjudan till ett seminarium i regi av Äldrecentrum den 15 februari skickades runt;  

– Samverkan – enkelt i teorin – lika enkelt i praktiken?   
 

• Äldreriksdagen hålls i år den 18-19 april och förvaltningen skall undersöka 
möjligheten att finansiera en plats för minst en representant från SPR. 
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• Ref. § 18 i SPR-protokollet nr 1/2006 har inbjudan erhållits från vice ordföranden i 

Stadsdelsnämnden Helena Bonnier (m) till ett möte om äldreomsorgen på Östermalm. 
Inbjudan gäller SPR samt PRO- och SPF-föreningarna på Östermalm. 

 
SPR beslöt att tacka ja till inbjudan och rekommenderar pensionärsorganisationerna att 
göra detsamma.  

 
Tid: torsdag 9 mars 2006 kl. 13-15 
Plats: Oscars Församlingshem, Fredriksborgsgatan 8 

 
SPR uttalade vidare att man var helt öppen för ev. inbjudningar av liknande slag från 
representanter från andra partier inom Stadsdelsnämnden.  

 
• Ann-Christine informerade att det under våren kommer att utbildas fyra 

anhörigavlösare, som med särskild kompetens kan avlösa anhöriga som vårdar i 
hemmet. Dessutom startas en utbildning till hösten för tjugo nya anhörigombud.  

 
• Det blir ingen ändring av tidigare beslut angående tid och gruppstorlek för 

återredovisning av fokusgruppernas arbete. Kallelse utsändes till berörda.   
 

• Förvaltningen skall undersöka frågan om egen lucka på apoteket i Garnisonen för 
personalen för mer effektiv hantering av läkemedel.  

  
 
 
 
 
Ann-Christine Thelander 
sekreterare 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



ABCDE 

Äldreomsorgen                                                                               2006-02-13 
Ö s t e r m a l m s   
s t a d s d e l s f ö r v a l t n i n g  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


